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До коментар на rlbgСчитам, че съоръженията не
трябва да се премахват след спиране на
дейност, тъй като такава може да бъде
възстановена. Нещо повече - в голяма част от
случайте тези съоръжения са собственост на ЕРП
и са част от общата преносна мрежа, като
нейната цялост не трябва да бъде намалявана.
Коментара на потребител rlbg трябва да бъде
оставен без внимание, като противоречащ на
интересите на българската енергетика и не по
темата на изменението.

Ненчо
Спасевски 21.11.2019

Редактиране на минималните размери на
сервитутните зони за енергийни обекти за
производство"Не се предвижда сервитутна зона
около основната площадка на фотоволтаична
система (фотоволтаичен парк)" да се измени и
да се даде 10 метрова сервитутна зона, тъй като
трябва да се отчете фактора на евентуалното
ЗАСЕНЧВАНЕ. Множество ФТеЦ страдат от
проблема с липсата на такъв сервитут!

Ненчо
Спасевски 20.11.2019

допълнително усъвършенстванеЗдравейте,Освен
така нужните допълнения в Наредбата липсва
уредба относно намаляването/погасяването на
сервитутното право, което също се случва в
практиката. При отпаднала необходимост или
при промяна/намаляване на параметрите на
инфраструктурата следва да се предвиди
отпадане/намаляване на сервитутното право и
без да е необходим нов ПУП, а съответното
експлоатационно предприятие да е задължено
да отстрани за своя сметка съоръженията си и
да възстанови терена.Поздрави

Георги
Пандохов 19.11.2019


